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 RM – KSS.0012.27.12.2022 
 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 22 grudnia 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22. 

 

Ad.1.  

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył o godz. 10:30 Przewodniczący 

Komisji Stanisław Zaborowski witając członków Komisji, Burmistrza Rzgowa, Kierowi ka 

Referatu Ochrony Środowiska Magdalenę Górską oraz Dyrektora GOSTiR w Rzgowie 

Radosława Bubasa wpisanych na listę obecności.  

  

Ad.2. 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski na podstawie listy obecności 

poinformował, że obecnych jest 3 członków komisji i stwierdził quorum uprawniające do 

podejmowania decyzji. Nieobecny radny Marek Bartoszewski i radny Paweł Redzynia. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.3. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Zaopiniowanie proponowanych zmian w cenniku GOSTiR w Rzgowie. 

5. Podsumowanie prowadzenia punktu konsultacyjno-informacyjnego „czyste powietrze” – 

liczba przyjętych wniosków, liczba rozliczonych wniosków, liczba udzielonych konsultacji, 

kwota wypłaconych dotacji. 

6. Podsumowanie dotacji celowej na demontaż i usunięcie azbestu w 2022 r.  

7. Omówienie stopnia realizacji sprzedaży węgla przez gminę po preferencyjnych cenach.  

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zmianę kolejności punktów w porządku obrad tj. 

przesunięcia punktu dotyczącego cennika GOSTiR na koniec.  

Komisja wyraziła zgodę.  

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Podsumowanie prowadzenia punktu konsultacyjno-informacyjnego „czyste powietrze” – 

liczba przyjętych wniosków, liczba rozliczonych wniosków, liczba udzielonych konsultacji, 

kwota wypłaconych dotacji. 

5. Podsumowanie dotacji celowej na demontaż i usunięcie azbestu w 2022 r.  

6. Omówienie stopnia realizacji sprzedaży węgla przez gminę po preferencyjnych cenach.  

7. Zaopiniowanie proponowanych zmian w cenniku GOSTiR w Rzgowie 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.4. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska przedstawiła zbiorczą 

informację na temat punktu od 4 do 6. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Liczba przyjętych wniosków – 315  

Liczba zawartych umów – 263  

Liczba zrealizowanych przedsięwzięć – 149  

Liczba konsultacji – 257  

Kwota wypłaconych dotacji – 1 984 549,45 zł. 

 

Kierownik Referatu Magdalena Górska dodała, że w roku 2023 w ramach programu „czyste 

powietrze” będą zwiększone dofinansowania dla osób, które chcą skorzystać z wymiany 

kotłów czy termomodernizacji. Dotacja dla najuboższych wyniesie 100% kosztów.  
 

Ad.5. 

Odebrano w sumie 35,745 Mg azbestu pochodzącego z demontażu budynków oraz 30,645 

Mg odpadu składowanego luzem. 

Ilość wniosków złożonych w 2022 r. wynosiła 34, z czego 14 dotyczyło samego demontażu, a 

20 odbioru. 

Koszt zadania wyniósł – 45 518,08 brutto. 

  

Ad.6. 

Wpłynęło 711 wniosków o zakup preferencyjny paliwa stałego dla gospodarstw domowych. 

 

Zapotrzebowanie na poszczególne asortymenty: 

groszek (8-31mm) – 103 tony 

groszek II (5-25mm) – 503,5 tony 

orzech – 432,7 tony 

suma – 1039,2 tony 

 

W ofercie PGG zaoferowało: 

KWK Piast – Ziemowit ruch Ziemowit – orzech – 135 tony 

KWK Wesoła – Groszek II – 324 tony 

KWK Row Ruch Marcel – Groszek – 108 ton 

 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski spotkała się z Kierownik MOPS w sprawie 

wypłaty dodatku węglowego i poinformował, że 2192 osób złożyło wnioski, dodatek 

wypłacono 1681 osobom. Na dzień dzisiejszy 300 wniosków jest pozostawionych bez 

rozpoznania.  

 

Ad.7. 

Dyrektor GOSTiR w Rzgowie Radosław Bubas przedstawił propozycję zmian w cenniku 

GOSTiR cennik stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Dyrektor wyjaśnił, że w każdej 

pozycji jest zwiększenie o 5 bądź 10 zł. Przyczyną do zwiększenia cen jest znaczny wzrost 

mediów oraz płac instruktorów.  

Dyrektor Radosław Bubas zastanawia się nad wprowadzeniem opłat na boiskach sztucznych 

jak Orlik i boisko w Starowej Górze. Chodzi o opłaty od dorosłych grup zorganizowanych.  

Członek komisji Ewa Tyll miała obawy, co do zmiany długości trwania karnetu z 

miesięcznego na 28 dni. 

Dyrektor powiedział, że jeżeli będzie pozytywna opinia wszyscy użytkownicy zostaną o tym 

poinformowani.   
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Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski zapytał w jakim stopniu wzrosły opłaty za 

energię i ogrzewanie oraz jakie prace zostały wykonane na boisku w Starowej Górze.  

Dyrektor Radosław Bubas wyjaśnił, że przez licznik GOSTiR ogrzewany jest cały kompleks, 

szkoła, przedszkole, dom kultury i biblioteka. Po drugim przetargu udało się podpisać umowę 

na niecałe 600 tys. zł, która trwa do kwietnia 2023 r. Planowana jest też wymiana lamp na 

ledowe. Jeżeli chodzi o boisko w Starowej Górze to zakupiono nowy pawilon szatniowy z 

zapleczem sanitarnym, udało się podłączyć wszystkie media.  

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski zapytał kogo dotyczą zwolnienia z opłat za 

korzystanie z hali.  

Dyrektor Radosław Bubas powiedział, że przede wszystkim przedszkola i szkół, imprez 

zleconych przez gminę oraz organizatorów objętych patronatem Burmistrza Rzgowa, 

jednakże nad tym punktem należy się zastanowić.     

 

 

Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie zmiany cennika GOSTiR w Rzgowie.  

W głosowaniu: 3 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się” Komisja Spraw Społecznych 

zaopiniowała pozytywnie zmianę cennika GOSTiR.  

 

Ad.8. 

Brak.  

 

Ad.9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Stanisław Zaborowski  

o godz. 11:40 zamknął posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  

 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

 

                    PRZEWODNICZĄCY  

          KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH  

 

 

          Stanisław Zaborowski  


